
 

PROTOKOLL 

fra 

møte i viltnemnda 

 
Viltnemnda holdt møte på kommunehuset onsdag 25. september 2013 kl. 19.00. 

 

Følgende faste medlemmer møtte: Jan Kristian Bergquist, Hilde Rasmussen , Kolbjørn 

Høilund og John Sigmund Moen. 

 

Forfall: Gunn Marit Bolstad.  For Gunn Marit Bolstad møtte Kenneth Haugen. 

 

Sekretær: Ann Kristin Halvorsrud  
 

Saker til behandling: 

 

Protokollen fra møtet den 15.05.2013 ble enstemmig godkjent. 

 

Referater: 

- 24 elg er døde ved irregulær avgang fra august 2012 til september 2013. 2 påkjørt 

og 1 omkommet ved lynnedslag 

- Relativt stille på rovviltsiden i sommer 

- Djurskogflokken har fått valper i sommer, 3 valper er observert  

- I Risenområdet er det 2 ulver, løpeblod i vinter. Ingen valper er observert. 

- Rovviltnemnda har gitt tillatelse til lisensfelling på 2 ulv utenfor ulvesona. Ikke 

grunnlag for felling innenfor sona.  Strategi at det skal innføres byrdefordeling ved 

kvotefelling av ulv. 

- Rapporten vedr Elgbeitetaksering i Østfold 2013 har nå ferdig. 

 

 

Sak 14/13 HØRINGSUTTALELSE TIL ENDRING I ROVVILTFORSKRIFTEN – 

FORVALTNINGSOMRÅDE FOR YNGLENDE ULV   

 

  Viltnemndas behandling: 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

 

  Viltnemndas vedtak: 

1. Rømskog kommune går inn for å oppheve ulvesona.  

 

2. Subsidiært utvides ulvesona nordover og at 49 % -regelen ikke 

benyttes utover den nye grensa for ulvesona. 

 



   

3. Hvis ulvesona opprettholdes, kan nevnte områder i høringsnotatet vest 

for E6 og vest for Glomma med mer tas ut. 

 

  

 

Sak 15/13 ÅRLIG HENSTILLING TIL JAKTRETTSHAVERNE  

   

  Viltnemndas behandling: 

Viltnemnda gjennomgikk forslag til informasjonsbrev til jaktrettshaverne i 

forbindelse med elgjakta. 

 

  Viltnemndas vedtak: 

  Gjenomgått informasjonsbrev sendes jaktrettshaverne. 

 

 

 

 

Rømskog, den 25.09.13 
 

 

 

Ann Kristin Halvorsrud (s) 

sekr. 
 


